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EVENT VENUES  场地介绍 

THE COCOON 太空舱多功能厅 

THE COCOON is on the 21st floor of Hotel Éclat Beijing, this 480 Sq.M unique ballroom provides an unparalleled setting and service. 
The strong arty elements of THE COCOON lends itself well to events, for buffet dinner, fashion show and cocktail reception.  

太空舱多功能厅位于酒店21层，玻璃质地全透明屋顶在阳光的照耀下，明亮而充满温暖气息。强烈的艺术气息揉合了多元化的设计元素，

非常适合举办时装秀、鸡尾酒会及自助晚宴等充满时尚气息的活动。 

 

THE LIBRARY  图书馆会议室 

72 Sq.M THE LIBRARY is hidden in the corridor on the 17th floor of the hotel. The multi-functional electronic equipment is 
accompanied with personalized European style decoration, which can meet the customized characteristics of guests' needs. 

72平方米的图书馆会议室隐藏在酒店17层走廊里，多功能电子设备搭配个性化欧式装修风格，满足宾客在需求上的定制特征。 

 

PARKVIEW SPEAKER CORNER 侨福讲堂 

PARKVIEW SPEAKER CORNER is situated on the 10th floor of D tower of Parkview Green FangCaoDi. The space could seat 120 
people and is well equipped with a 141-inch multi-functional screen, which offering a perfect environment with an artistic atmosphere 
for private premieres, conferences, forums and any kind of events. 

坐落在侨福芳草地D座10层的侨福讲堂，内容共设有120个座位并配备141英寸的多功能屏幕，内可以作为私人放映厅、会议、专题研讨和

演讲展示场所使用。 
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THE COCOON FLOORPLAN  太空舱平面图 
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PARKVIEW SPEAKER CORNER FLOORPLAN 侨福讲堂平面图 



EVENT VENUES  场地介绍 

ÉCLATANT  总统套房 

As the largest suite of Hotel Éclat Beijing, the presidential suite is specially tailored for distinguished people. Its unique design and 
artistic atmosphere perfectly explain the charm of luxury art. Entering the suite, there is a private cinema on the left side and a private 
dining area on the right side that can accommodate 24 people at the same time. Through the glass window, there is a 300 square meter 
private outdoor terrace, with an independent hotel sofa area, private open kitchen, bar table providing all kinds of drinks, and 
sunlight falling through the ETFE transparent membrane roof, which is the best choice for friends to get together. 

作为北京怡亨酒店最大的套房，总统套房专为尊贵人士量身定制而成，其独特设计及艺术气息完美地诠释了怡亨奢华艺术的魅力。进入
套房左手边是的私人影院，右手边是可以同时容纳24人就餐的私人用餐区域，透过玻璃窗外是300平米私人户外露台，设有独立独立的酒
店沙发区，私人开放式厨房，吧台供应各式酒水，阳光穿过ETFE透明膜屋顶洒落下来，是好友小聚的绝佳选择。 

 

MIAMI SUITE 迈阿密套房 

With an area of 328 square meters, the Miami suite is not only suitable for couples to enjoy a warm and romantic world, but also an 
excellent choice for friends to get together. The kitchen is equipped with cooking equipment, and the bar provides all kinds of drinks. 
The wooden dining table for 16 people on the outdoor terrace is matched with the ancient Georgia style and the white hollowed out 
ripple shaped relief chair. Although the style is different, it is natural and harmonious. 

面积达328平方米的迈阿密套房既适合情侣静享温馨浪漫的二人世界，也是好友小聚的绝佳选择。厨房烹饪设备一应俱全，吧台供应各式

酒水，户外露台上容纳16个人就座的木质餐桌，古朴的格鲁吉亚风格木餐桌与白色镂空的涟漪状浮雕座椅与相搭配，风格虽不同却自然

和谐。 
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